
 

 

 

MØTEPROTOKOLL 
 
Utval: Komite for oppvekst 

Stad: Herøy rådhus, Formannskapssalen 

Dato: 09.05.2018 

Tid: 14:30 – 16.45 
 
 
Medlemer som møtte: 
Birgitte Sævik Pedersen Leder KRF 
Edel Kvalsund Goksøyr Medlem KRF 
Oddmund Voldsund Medlem H 
Jarle Digernes Medlem AP 
Per Kristian Furø Nestleder AP 
Paul Johan Remøy Medlem FOLK/SP 
 
 
Forfall: 
Jan Arve Drabløs MEDL H 
Rakel Anett Gjelseth NESTLEDER Permisjon 
 
 
Varamedlemer som møtte: 
Svein Ulrik Brubakk Jan Arve Drabløs KRF 

 
 
Andre: 
 
 
Til å skrive under protokollen saman med leiaren vart desse valde: 
Edel Goksøyr og Per Kristian Furø 
 
 
 
 
 
Edel Goksøyr    Birgitte Sævik Pedersen  Per Kristian Furø 

underskrifter 
 
 
 
 
 
 



 
 
 
 
 
 
SAKLISTE: 
 
Saksnr Innhold 
PS 7/18 Godkjenning av innkalling og sakliste 
PS 8/18 Protokoll frå førre møte 
PS 9/18 Årsrapport 2017 
PS 10/18 Tilstandsrapport for grunnskulen 2017 
PS 11/18 Innsparingstiltak 
PS 12/18 Forvaltningsrevisjonsprosjekt - tidleg 

innsats 
 
Orientering/drøfting: 
Informasjon om lærarnorma 
 



PS 7/18 GODKJENNING AV INNKALLING OG SAKLISTE 

Møtebehandling: 
Ingen hadde merknader til innkalling og sakliste. 
 
 
 

PS 8/18 PROTOKOLL FRÅ FØRRE MØTE 

Møtebehandling: 
Protokollen frå førre møte låg føre. 
 
 
 

PS 9/18 ÅRSRAPPORT 2017 

Møtebehandling: 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 

Tilråding i Komite for oppvekst - 09.05.2018  
 

1. Årsrapporten for 2017 vert teken til vitende. 
2. Kommunestyret viser til handlingsregelen om at netto driftsresultat skal vere 

minimum 1,75 % av netto driftsinntekter innan 2020 og at driftsfondet skal vere 
på 10 % av netto driftsinntekter innan 2020, og at dette vert lagt til grunn som 
føring for vidare arbeid med budsjett og økonomiplan. 

3. Kommunestyret legg vidare til grunn at netto lånegjeld ikkje kan auke vesentleg i 
økonomiplanperioden. 

4. Kommunestyret ber rådmannen utgreie til budsjettseminaret 12.06.18 korleis 
kommunen kan levere tenester til innbyggarane med stadig større kvalitet og 
effektivitet. 

5. Kommunestyret ber vidare rådmannen om å legge fram ein rehabiliteringsplan 
for Bergsøy skule Borga, YHU og omsorgssenteret på Eggesbønes til 
budsjettseminaret 12.06.18. 

6. Kommunestyret ber også om at rådmannen på budsjettseminaret legg fram ein 
plan for anleggsprosjekt for komande økonomiplanperiode. 
 

 
 
 
 



PS 10/18 TILSTANDSRAPPORT FOR GRUNNSKULEN 2017 

Møtebehandling: 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 

Tilråding i Komite for oppvekst - 09.05.2018  
Kommunestyret tek rapporten til vitande. 
 
 
 

PS 11/18 INNSPARINGSTILTAK 

Møtebehandling: 
Krf, Birgitte Sævik Pedersen og Ap, Per Kristian Furø kom med slik nytt punkt 1: 
Komite for oppvekst bed kommunestyret ta kostratal med i vurderinga av 
innsparingstiltak. Andre sektorar enn oppvekst, som ligg vesentleg høgare i kostratal, 
må ta større andel av innsparingstiltakta. 
 
Krf og Ap sitt framlegg til nytt punkt 1 og rådmannen si tilråding punkt 2 vart 
samrøystes vedteken. 
 

Tilråding i Komite for oppvekst - 09.05.2018  
1. Komite for oppvekst bed kommunestyret ta kostratal med i vurderinga av 

innsparingstiltak. Andre sektorar enn oppvekst, som ligg vesentleg høgare i 
kostratal, må ta større andel av innsparingstiltakta. 

2. Kommunestyret ber om at stillingar vert haldne så lenge det er forsvarleg. 
 
 
 

PS 12/18 FORVALTNINGSREVISJONSPROSJEKT - TIDLEG INNSATS 

Møtebehandling: 
Rådmannen si tilråding vart samrøystes vedteken. 
 

Tilråding i Komite for oppvekst - 09.05.2018  
1. Kommunestyret tek til vitande forvaltningsrevisjonsprosjektet – Tidleg innsats, 

Herøy kommune (utarbeida av Søre Sunnmøre Kommunerevisjon IKS, 
datert 05.03.2018). 

2. Kommunestyret vedtek at revisjonen sine anbefalingar skal følgjast/utførast: 
 Overgangsplanen skal innehalde rutinar knytt til overføringsmøter  

mellom kontaktlærar og barnehage. 



 Kommunen skal vurdere om det er hensiktsmessig og utarbeide felles 
strategi-/kvalitetsplan for heile oppvekstsektoren. 

 Kommunen skal setje i verk tiltak for å oppfylle minimumskrava i rettleiar 
m.h.t. antal timar leksehjelp ved alle skulane. 

3. Kommunestyret vedtek at rådmannen rapporterar om status for gjennom- 
føringane av anbefalingane, og eventuelt vidare framdrift, til kontrollutvalet 
innan 20.08.2018 

 
 
 
MØTET SLUTT! 


